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 4/7/17מיום  21פרוטוקול מליאת מועצה מס' 
 :נוכחים

 ראש המועצה -עאמר אבו מעמר
 חבר מועצה -אלחרומי סעיד
 חבר מועצה -עבד אבו הוידי

 חבר מועצה –אלתראבין סאמי 
 חבר מועצה –אלעזאזמה מחמד 

 חבר מועצה –אלג'רג'אוי נסים 
 :אורחים

 גזבר –עודה אבו סריחאן 
 יועץ משפטי –עו"ד ג'מאל איבן חמאד 

 מבקר –איברהים ג'רג'אוי 
 

 אני מתכבד לפתוח את מליאת המועצה. –עאמר 

 על סדר היום:
 
 .1/2017, 4/2016דו"ח לרבעון  .1

לא מאוזן בשל אי קבלת  – 2017מתסיימת באיזון. רבעון ראשון לשנת  2016שנת  –עודה 
 תהיה מאוזנת גם כן.  2017מענקי איזון במהלך הרבעון, הסכום נתקבל ביולי ושנת 

 
אישור ערבות  –)לסבב הטלפוני  5/2/17 -אישור פרוטוקול אישור מליאת המועצה  מיום ה .2

 (.₪ 59,920ביצוע בנקאית משרד האנרגיה ע"ס 
 מאושר פה אחד –החלטה 

 
אישור פרוטוקול ועדת   -)לסבב הטלפוני  23/3/17 -אישור פרוטוקול מליאת המועצה מיום ה .3

בנושא "פעילים ניהול תיקי השקעות" מחליפה את מנורה   19/3/17 -השקעות מיום ה
 מבטחים השקעות בניהול תיק ההשקעות של המועצה(.

 מאושר פה אחד –החלטה 
 

 -מה אישור מכתב מנכ"ל משרד הפנים בנושא יציאה למבצע גביית חובות עבר בארנונה , החל .4
1/6/2017. 
 מאושר פה אחד –החלטה 

 
 

 .2.18%הינו  2018שיעור העדכון של תעריפי הארנונה לשנת  –אישור צו הארנונה  .5
 מאושר פה אחד –החלטה 

 
 אישור המליאה להתקשרויות של המועצה: רו"ח,  ביטוח, אתר דודאים. .6

קבעת לפי מס' התקשרויות עם הרו״ח מקורה מימי משוש, העלויות של רו"ח זה נ – עודה
האנשים שעובדים ואני בחנתי מה הוא משלם לעובדיו לעומת מה שאנו משלמים לו והמרווח 

והאמון, בשנים  אכן סביר, בעבר ההתקשרות היתה פטורה ממכרז בשל סעיף המקצועיות
האחרונות נדרשו מספר רשויות לבצע מכרז, אנו טרם נדרשנו לכך. ומכרז משמעותו גם שינוי 

 שאנו כן מרוצים מביצועיו.  הצוות
לגבי הביטוח זה השנייה ללא מכרז,  קיים חשש סביר להגדלת עלויות אם נצא למכרז חדש, 

בשנה שעברה אישרתם החידוש וביטול המכרז שהכנו מאותם שיקולים, גם השנה המלצת 
 היועץ זהה כך שכדאי לחדש מאשר לצאת למכרז.

חודשי  בגין אגרת הטמנת האשפה ותשלום ההיטל על ולגבי אתר דודאים המדובר בתשלום  
פי כמות האשפה בפועל, מרכיב אגרת ההטמנה נבחן מול אתר ערד על ידי ועל ידי אריה אוזן 

 וקיבלנו הנחה מדודאים בגין האגרה, בעוד ההיטל הינו אחיד ונקבע בידי המחוקק.
הנושא לאישור  משיקולי הסדר ובהמלצת המבקר מטעם מבקר המדינה צריך להביא את

 מליאת המועצה כגוף המוסמך לקבל ההחלטה.
 אני מציע לאשר שלוש שנים ואז נבדוק ונאשר שוב פעם לפי הצורך. – סעיד

 מציע לאמץ את הצעת חבר המועצה סעיד אלחרומי. –עאמר 



 
 מאושר פה אחד –החלטה 

 
 אישור קליטת ג'מאל איבן חמאד כיועץ משפטי בשכר בכירים .7

 ולםגמאל עזב את הא
 האם התקיימה ועדת בחינה?  – סעיד
 כן התקיימה. – עאמר
 משכר בכירים %70משרה לפי  %60שכר בכפוף למשרד הפנים  – עודה

 מאושר פה אחד –החלטה 
 

 הצגת תכנית מבני ציבור בשגב שלום . .8
 יועבר למליאה הבאה שתתכנס. –הנושא הוסר מסדר היום 

 
 :רים"אישור פעולות בתב .9

 
 :אישור תב"רים .9.1

 

ר"תב' מס ר"התב שם    השינוי סכום 
ח"בש  

המימון מקור תקציב כ"סה   
ח"בש מעודכן  

(השיכון משרד) ספורט אולם 210 הגדלה 360,000   לעבודות הקרן 
 6,640,000 פיתוח

'ד' שכ  911' מג גן כתות 2 227 הגדלה 70,320  החינוך משרד   1,922,522 
חדש יסודי 238 הגדלה 189,241  החינוך משרד   10,617,392 

 בשדרה הכניסה כיכר פיתוח 243
2014 הראשית הגדלה 7,212   לעבודות הקרן 

 357,212 פיתוח

יבילים מבנים 252 הגדלה 80,000   לעבודות הקרן 
 280,000 פיתוח

הרך לגיל המרכז הקמת 286  
1,975,657  

הפיס מפעל הגדלה  5,529,657 

 תיכון ס"לבי  מחשבים רכישת 303
ד'אלמג הפיס מפעל 139,840   139,840 

 מקיף ס"לבי  מחשבים רכישת 304
הפיס מפעל 139,840 אלסלאם  139,840 

ילדים לגני וריהוט ציוד 305 הפיס מפעל 360,000   360,000 
ס"לבתי וריהוט ציוד 306 הפיס מפעל 300,000   300,000 

312 
 ס"בי  כיתות 3 הנגשת

 אלקדיסיה
החינוך משרד 90,000  90,000 

 ס"בי כיתות 4 הנגשת 313
החינוך משרד 120,000 אלמוסתקבל  120,000 

 יסודי ס"בי כיתות 4 הנגשת 314
 120,000  החינוך משרד 120,000 חדש

ש"ש מקיף חינוך מבני חידוש 315 החינוך משרד 356,000   356,000 
ש"ש מקיף כיתות 7 הנגשת 316 החינוך משרד 210,000   210,000 

 המשטרה מבנה הרחבת 317
ש"בש הקהילתית  לעבודות הקרן 53,000 

 53,000 פיתוח

(ח"תשע) 2017  קיץ שיפוצי 318 החינוך משרד 151,526   151,526 
 1,503,838 משרד החינוך 1,503,838 כיתות גנ"י שכ' ב' 2 319

 

 

 
 :סגירת תב"רים   9.2

 
 שם התב"ר מס' התב"ר

 שיפוץ בית המועצה שלב ג' 235
 שיפוצים במועדון נוער 261



 
 שם התב"ר מס' התב"ר

 שיפוצים בבית הקשיש 262
 שיפוצים בתחנה לבריאות השן 264
 2015התייעלות אנרגטית 266
 904פיתוח מעון  269
 919עבודות פיתוח אולם ספורט  281
 2016שיפוצי קיץ  291

 
 מאושר פה אחד –החלטה 

 
ושיווק מגרשים בשגב שלום. עפ"י בקשתו של חבר המועצה מר  דיון בעניין המינהלת .10

 אלעזזמה מחמד נציג ועדת אכלוס. 
 

 שולחים לי לוועדת שמות מבטלים ואחר כך שולחים אנשים אחרים. – מחמד אלעזזמה
 הם אומרים שהרוב קובע אז מכניסים אנשים מבחוץ בלי אישור שלנו.

 תשלום ראשון. ₪ 100,000צריך לשלם  6בשכונה 
 

והוא יבדוק הנושא ביחד עם חבר , אני מציע להעביר הנושא לטיפול היועץ המשפטי: עאמר 
 .המועצה  מחמד אלעזאזמה ויפנה לרשות הבדואים בהתאמה

  
 מאושר פה אחד –החלטה 
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 :העתק
 נוכחים

 תיק מליאה
 17-3203מ.ש. 

 


